
Verzonden: donderdag 3 december 2020 11:36
Aan: Griffie | gemeente Meierijstad <Griffie@meierijstad.nl>
Onderwerp: strooien

Geachte gemeenteraad.
Met het volgende verzoek kom ik bij U. Heb al vele 
jaren  verzocht om het pad langs de AA aan de kant van de 
flats bij gladheid te strooien. Maar helaas ik kreeg geen 
medewerking van de gemeente. Wel de overkant van de 
AA wordt het fietspad gedaan, maar waar vele ouderen 
lopen met rollator of  met ander vervoermiddel die naar de 
supermarkt moeten,  die moeten maar kijken hoe ze er 
komen. Het zal toch geen kapitalen kosten voor dat stukje 
pad? En de senioren die  geen andere mogelijkheid hebben 
dan zelf boodschappen  te halen moeten maar zien hoe ze 
het doen Hartelijk dank voor het lezen van mijn mail. 
Hopende  dat er nu wel een oplossing komt. In afwachting 
van Uw bericht. Met vriendelijke groet.  
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